

NOTIS PRIVASI RHB CAPITAL BERHAD UNTUK PEMEGANG SAHAM

Sebagai pemegang saham RHB Capital Berhad (“**RHB Capital**”), maklumat anda termasuk nama anda, nombor kad pengenalan, nombor akaun Sistem Depositori Pusat, butir-butir pengenalan dan lain-lain maklumat peribadi yang boleh dikenalpasti (“**Maklumat Peribadi**”) diproses oleh RHB Capital untuk tujuan sah dan tujuan undang-undang yang berkaitan dengan pegangan saham anda (termasuk melaksanakan Pelan Pelaburan Semula Dividen) (“**Tujuan**”). Sila ambil perhatian bahawa adalah perlu bagi RHB Capital untuk memproses Maklumat Peribadi anda untuk Tujuan tersebut, tanpanya RHB Capital tidak akan dapat mematuhi keperluan undang-undang, peraturan dan operasi yang berkaitan dengan pegangan saham anda.

Maklumat Peribadi anda mungkin akan didedahkan kepada penyedia-penyedia perkhidmatan, penasihat-penasihat profesional, persatuan-persatuan berkaitan industri/kewangan, agensi-agensi kerajaan, pihak berkuasa undang-undang dan mana-mana ejen, pekerja dan/atau mana-mana orang mereka, sama ada bertempat di dalam atau di luar Malaysia untuk Tujuan tersebut, jika berkenaan, tertakluk pada setiap masa kepada mana-mana undang-undang (termasuk peraturan-peraturan, piawaian, garis panduan dan/atau obligasi) yang terpakai kepada RHB Capital.

Maklumat Peribadi anda mungkin juga akan didedahkan atau dipindahkan kepada pihak ketiga yang berkaitan akibat daripada apa-apa penyusunan semula, penjualan atau pengambilalihan mana-mana syarikat dalam Kumpulan Perbankan RHB (termasuk syarikat induk, subsidiari-subsidiari, dan mana-mana syarikat yang berkenaan sebagaimana yang ditakrifkan dalam Akta Syarikat 1965 dari masa ke semasa) dengan syarat bahawa penerima menggunakan Maklumat Peribadi anda untuk Tujuan tersebut, jika berkenaan.

Di mana RHB Capital dikawal oleh Bursa Malaysia, Maklumat Peribadi anda mungkin didedahkan kepada mana-mana entiti Bursa yang berkaitan (di mana akan merangkumi Bursa Malaysia Berhad, Bursa Malaysia Securities Berhad, Bursa Malaysia Securities Clearing Sdn Bhd, Bursa Malaysia Depository Sdn Bhd, Bursa Malaysia Derivatives Clearing Berhad, atau Bursa Malaysia Derivatives Berhad, dan lain-lain) (secara kolektif, “**Bursa Malaysia**”) untuk tujuan undang-undang dan peraturan, jika berkenaan. Sila ambil perhatian bahawa jika Maklumat Peribadi anda didedahkan kepada Bursa Malaysia, amalan perlindungan data peribadi Bursa Malaysia seperti yang dinyatakan dalam Notis Data Peribadi Bursa, (boleh didapati di <http://www.bursamalaysia.com/personal-data-notice>) akan terpakai.

Anda boleh meminta untuk membuat pembetulan (jika Maklumat Peribadi anda adalah tidak tepat, ketinggalan zaman, tidak lengkap, dan lain-lain), akses kepada (fi yang ditetapkan mungkin dikenakan), atau untuk menghapuskan (jika anda bukan lagi pemegang saham RHB Capital) ke atas Maklumat Peribadi anda atau menghadkan pemrosesan itu pada bila-bila masa selepas ini dengan mengemukakan permintaan tersebut kepada broker-broker saham, Ejen-ejen Depositori Diberi Kuasa atau Ahli-ahli Langsung Diberi Kuasa anda. Jika anda tidak mempunyai butir-butir pengenalan broker-broker saham, Ejen-ejen Depositori Diberi Kuasa atau Ahli-ahli Langsung Diberi Kuasa, anda boleh merujuk laman web Bursa Malaysia (boleh didapati di <http://www.bursamalaysia.com/market/securities/equities/brokers/list-of-participating-organisations>) untuk butir-butir pengenalan broker-broker saham dan Ejen-ejen Depositori Diberi Kuasa dan laman web Ahli-ahli Langsung Diberi Kuasa masing-masing untuk butir-butir-butir pengenalan Ahli-ahli Langsung Diberi Kuasa.

Kumpulan Perbankan RHB boleh mengubahsuai atau mengemas kini Notis Privasi ini dari masa ke semasa, di mana salinannya boleh didapati di www.rhbgroup.com dan anda boleh menyalurkan sebarang aduan atau pertanyaan yang anda mungkin ada dengan cara yang ditunjukkan di atas.

Kami percaya bahawa anda telah membaca dan memahami terma di atas dan memberi izin pemrosesan Maklumat Peribadi anda oleh kami. Jika anda mempunyai apa-apa kebimbangan mengenai perkara di atas, sila hubungi broker-broker saham, Ejen-ejen Depositori Diberi Kuasa atau Ahli-ahli Langsung Diberi Kuasa anda.

Terima kasih.

Yang Benar

RHB Capital Berhad